
 

 

MOTIE GEMEENTERAAD 
 

Motie nummer:  

Datum indiening 3 november 2017 
 

Onderwerp: Motie behoud 80 km op N348 naar Deventer 

 

De raad van de gemeente Zutphen in vergadering bijeen, 

 

Constaterende dat: 
i. Het voor de gemeente Zutphen en zeker voor industrieterrein De Mars van cruciaal belang is dat 

de maximumsnelheid op de N348 van Zutphen naar Deventer op 80 km per uur blijft. 
ii. Diverse bedrijven hun verontrusting kenbaar hebben gemaakt dat wanneer de 

maximumsnelheid verlaagd zou worden naar respectievelijk 70 of 60 km per uur, dit buiten de 
spits leidt tot langere reistijden naar en van de A1. Dit verslechtert het Zutphens 
vestigingsklimaat voor bedrijven en een bedreiging van de werkgelegenheid. 

iii. De provincie Gelderland een proef gaat doen om de snelheid naar 60 km te verlagen. 
 

Overwegende dat: 

a. De bereikbaarheid van Zutphen vanaf de A1 van groot belang is voor het behoud en de 
ontwikkeling van de bedrijvigheid en daarmee werkgelegenheid binnen de gemeente Zutphen. 

b. De veiligheid van zowel de weggebruikers van de N348, de aanwonenden van groot belang zijn. 
c. Er diverse plannen zijn om een fietssnelweg aan te leggen tussen Eefde en Deventer. 
d. Het realiseren van een ventweg (die er deels al ligt daarbij misschien een betere en veiligere 

oplossing is.) 
e. Met name de oversteekplaatsen (o.a Quatre Brasweg en Jodendijk) een aanpassing behoeven 

en daarmee de veiligheid verhogen. 
f. De bedrijvenkring Zutphen in een mail laat weten een voorstander te zijn van o.a. een 

fietstunnel bij Quatre Bras.  
 
Verzoekt het college 

1. Zich in het belang van vestigingsklimaat en werkgelegenheid krachtig op te stellen richting 

Provincie Gelderland om de nu geldende maximumsnelheid van 80 km per uur te behouden. 

2. Gelet op o.a. fietssnelwegplannen, samen met de aanliggende gemeenten te onderzoeken of er 

alternatieve mogelijkheden zijn (denk aan veiligere oversteekplekken) om de verkeersveiligheid 

van de N348 Eefde-Deventer te vergroten 

3. De raad op de hoogte te houden van de vorderingen 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Indiener(s): Harrij Hissink (PvdA) 

 

 

 

 

 



 

 

 

Persbericht Motie behoud 80KM per uur N348 Zutphen – Deventer. 

 

De fractie van de PvdA vraagt aan het college zich krachtig op te stellen naar de Provincie Gelderland om 

de maximumsnelheid op de N348 op 80 km per uur te houden. 

Gelet op het belang van het vestigingsklimaat en werkgelegenheid is het voor de gemeente Zutphen van 

cruciaal belang dit zo te behouden. 

De snelheid verlagen is voor een transportbedrijf als Addink kosten verhogend.  

“1,1 minuut op een belangrijk traject als deze is voor een bedrijf als Addink alleen al snel 2 uur per 
dag extra, ongeveer 40 voertuigen komen meerdere malen per dag over deze weg.” Aldus Carel 

Addink. 
  
En namens bedrijvenkring Zutphen “de bedrijvenkring Zutphen is per definitie voor een zo veilig en snel 

mogelijke ontsluiting richting de A1 

Autos en vrachtwagens zijn steeds moderner, veiligheidssystemen etc,  
Het is goed verdedigbaar om de snelheid op het hele trajec top 80 km te zetten en dan goede 

handhaving. Of het hele traject op 70 km. Een fietstunnel bij de quatre brasweg had er al lang kunnen 
liggen.  
Als eerder ook gezegd, er is vrijwel geen contact met de provicnie gelderland, dat kontakt tussen 
gemeente, provincie kan en moet beter.” 
  
Maar om de verkeersveiligheid en haar gebruikers te verhogen zou men beter kunnen werken een 

veiligere oversteekplaatsen zoals bij Quatre Bras of Jodendijk.  Ook zijn er plannen in ontwikkeling om 

een “fietssnelweg aan te leggen tussen Zutphen en Deventer. Zoals tussen Apeldoorn en Deventer ook 

al bestaat.   

Ook zou men plannen kunnen ontwikkelen om een ventweg aan te leggen omdat er al delen daarvan zo 

ingericht zijn,  

 

Met vriendelijke groet 

Frans Manders 
Gemeenteraad Zutphen 
Forumlid PvdA Zutphen-Warnsveld 
 
Leeuwerikstraat 31 
7203 JB  Zutphen 
0575 515664 
06 46 100496 
fransmanders59@gmail.com 
f.manders@raad.zutphen.nl 



 
 


